



PROMOTION / OFFER DETAIL

<p>優惠 1 Offer 1</p>	<p>指定餐廳消費可免費享用指定甜品或蛋糕 Complimentary dessert / cake on Dine in</p> <ol style="list-style-type: none">1. 參加者凡於指定餐廳消費，可免費享用指定甜品或蛋糕。 Participants can enjoy selected dessert / cake if spend at selected restaurants.2. 此優惠只適用於指定餐廳堂食，請提前預訂餐廳(視博茶點及百話廊除外)。 This offer is applicable for dine-in and reservation is required (Except Anytime and Bar Patuá).3. 所有預訂均視餐廳供應情況而定，並以先到先得的方式進行。 All reservations are subject to restaurant's availability and will be made on a first-come-first-served basis.4. 此優惠適用於以下餐廳：<ul style="list-style-type: none">• 澳門美高梅(寶雅座、盛事、甜點、食八方 – 北廚及南苑)• 美獅美高梅(雅吉、盛焰、濤岸、視博茶點、淳、蜀道、好鍋及百話廊)This offer is applicable for the below restaurants:<ul style="list-style-type: none">• MGM MACAU (Aux Beaux Arts, Rossio, Pastry Bar, Square Eight – North & South)• MGM COTAI (Aji, Grill 58, Coast, Anytime, Chún, Five Foot Road, Hao Guo and Bar Patuá)5. 此優惠參加者必須為 25 歲 (使用優惠當天) 或出示含有數字“25”之身分證明文件 / 美高梅會員卡方可享用優惠。 Participants must be 25 years old (on the day of enjoying the discount) or to present their identification documents / MGM membership card contains with number of ‘25’ in order to enjoy this offer.6. 此優惠不可與其他優惠，折扣同時使用及快閃活動疊加使用。 This offer cannot be used in conjunction with any other offer or discount and pop-up event.7. 此優惠不得交換、兌換成現金、其他產品或服務及不得作售賣用途。 This offer is non-refundable and non-redeemable for cash or other products, service and not for selling purpose.8. 此優惠必須全數以現金、信用卡支付或電子現金支付。 This offer is only available for cash, credit card payment or electronic cash payment.9. 美高梅管理層保留隨時取消、更改該活動條款及細則之權利，恕不另行通知。 MGM Management reserve the right of final decision in the case of any disputes.
---------------------------------------	---

* If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。



優惠 2
Offer 2

以澳門幣 25 元在寶雅座、ABA Bar、百話廊及盛焰換購精選飲料一杯
\$25 for 1 glass of beverage / wine at Aux Beaux Arts / ABA Bar / Bar Patuá / Grill 58

1. 此優惠只適用於寶雅座、ABA Bar、百話廊及盛焰。
This offer is available at Aux Beaux Arts, ABA Bar, Bar Patuá and Grill 58 only.
2. 此優惠只適用於指定餐廳堂食，請提前預訂餐廳 (百話廊除外)。
This offer is applicable for dine-in and reservation is required (Except Bar Patuá).
3. 所有預訂均視餐廳供應情況而定，並以先到先得的方式進行。
All reservations are subject to restaurant's availability and will be made on a first-come-first-served basis.
4. 參加者凡於寶雅座、ABA Bar、百話廊及盛焰消費，可額外加澳門幣 25 元享用指定精選飲料一杯。
Participants spend at Aux Beaux Arts, ABA Bar, Bar Patuá and Grill 58, can add extra \$25 to enjoy 1 glass of selected beverage.
5. 每位參加者每次最多可享用一次優惠 (每位一杯)。
Each participant is entitled to this offer each time once only (one glass per guest).
6. 此優惠不可與其他優惠，折扣同時使用及快閃活動疊加使用。
This offer cannot be used in conjunction with any other offer or discount and pop-up event.
7. 此優惠不得交換、兌換成現金、其他產品或服務及不得作售賣用途。
This offer is non-refundable and non-redeemable for cash or other products, service and not for selling purpose.
8. 此優惠必須全數以現金、信用卡支付或電子現金支付。
This offer is only available for cash, credit card payment or electronic cash payment.
9. 美高梅管理層保留隨時取消、更改該活動條款及細則之權利，恕不另行通知。
MGM Management reserve the right of final decision in the case of any disputes.

* If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。